
Valná hromada Spolku Gymnázia Česká Třebová dne 23.2.2017 schválila:  
 
 
Zprávu o činnosti Spolku Gymnázia Česká Třebová za rok 2016 

 
 

 Výbor Spolku řešil během roku 2016 operativně aktuální potřeby, jednalo se převážně 
o odměny studentům a podporu studentských aktivit (viz vyúčtování hospodaření Spolku za 
rok 2016)  

 

 Byla dokončena přeregistrace Spolku dle novely obč. zákoníku u Krajského soudu Pardubice.  
 

 Vzhledem k souběhu několika akcí jsme v roce 2016 nekonali Společenský večer. Propagační 
účel této akce se vzhledem k zájmu o studium na škole a naplněnosti kapacity školy nejeví 
jako prvořadý. Případné opětovné konání bude zvažováno předsednictvem. 

 

 Spolek byl příjemcem řady příspěvků a grantů z několika zdrojů: byly to příspěvky z fondu 
hejtmana Pk (7000 Kč) a rozpočtu města (14 700) Kč tj. celkem 21700 Kč. Tyto příspěvky 
byly účelově vázány na akce Majáles, Škola trochu jinak a Fotokroužek. Všechny příspěvky 
byly poskytovatelům v odpovídajících termínech řádně zúčtovány. 

 

 Deficit rozpočtu z minulých z minulých let se snížil díky zvýšení rodičovského příspěvku, 
který byl na návrh samotných rodičů a v souladu s minulými připomínkami členů Spolku 
schválen v listopadu 2016 (zvýšení ze 150 na 250 Kč/žák a školní rok). Firma Pirell a MUDr. 
Záruba poskytli formou finančního daru 15 000 Kč na realizaci spolkových žákovských aktivit 
a pobyt partnerů z italské školy ve Vimercate. Tyto dary budou zaúčtovány v příjmech roku 
2017. 

 

 Dle možností Spolku byla aktualizována a doplněna databáze e-mailových adres členů 
Spolku. 

 
 
 

Petr Poldauf, předseda Spolku 
 


